
OSNOVNA ŠKOLA MERTOJAK 

DOVERSKA 44, SPLIT 

 

Split, 03. listopada 2024. 

 

                                                         ZAPISNIK  

                 prve sjednice Vijeća roditelja Osnovne škole Mertojak    

Prva sjednica Vijeća roditelja održala se 03. listopada 2024.g. u 18,00 sati.  

Sjednici je nazočio 21 roditelj. 

Ravnateljica škole gospođa Ines Budić pozdravila je predstavnike Vijeća roditelja i 

održala uvodnu riječ.  

DNEVNI RED:  

1. Izvješće o radu u protekloj školskoj godini  

2. Godišnji plan i program Kurikulum škole za 2024./2025.  

3. Izbor novog predsjednika/ce za Vijeće roditelja 

4. Odabir dobrovoljnog osiguranja za učenike 

5. Razno 

 

1. Izvješće o radu u protekloj školskoj godini 

Pedagoginja gđa Sanja Gavrančić izvijestila je o uspjehu učenika na kraju 

školske godine, izostancima, pedagoškim mjerama, izbornim predmetima, 

dodatnoj i dopunskoj nastavi, izvannastavnim aktivnostima u razrednoj i 



predmetnoj nastavi, terenskoj nastavi, o projektima i humanitarnim 

akcijama, preventivnim programima, o uspjehu na županijskim i državnim 

natjecanjima, o uspjehu na nacionalnim ispitima... 

 

2. Godišnji plan i program Kurikulum škole za 2024./2025. 

 

Predstavljen je godišnji plan te su istaknuti školski preventivni programi u 

suradnji s pedagoginjom, nastavnicima i roditeljima na roditeljskim 

sastancima i s učenicima na satovima razrednika. Također valja spomenuti i 

razvojni plan- stručno usavršavanje nastavnika i unapređenja rada s 

darovitom djecom. 

 

3.  Izbor novog predsjednika/ce za Vijeće roditelja 

 

Za novu predsjednicu Vijeća roditelja jednoglasno je izabrana gospođa 

Silvana  Burilović Crnov.  

 

4. Odabir dobrovoljnog osiguranja za učenike 

Između dvije osiguravajuće kuće Croatia osiguranje i Grawe osiguranje,  

predstavnici Vijeća odabrali su Croatia osiguranje.  

Iznos osiguranja je 3 eura na godišnjoj razini po učeniku. 

5. Razno 

              Ravnateljica gđa Ines Budić izvijestila je predstavnike Vijeća roditelja o                         

planu investicija, o planu gradnje i adaptacije 6 učionica i 3 kabineta, kuhinje i         

blagovaonice, o nabavi novih učila i knjiga, zamjeni učioničkog namještaja te o 

uređenju školskog dvorišta i vrta. 

 

Sjednica je završila u 18,45 sati. 

 

Zapisničar: 

Diana Ibrahimpašić 



 

 

 

 

 

 


